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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

От днес в салона на БТПП може да се види изложбата на арх. Ана Антова, която представя стилни картини на
платна от коприна. При откриването на изложбата платната бяха представени от нейния преподавател Яким
Нейков в и арх. Белин Моллов, който вече има няколко изложби в Палатата. Председателят на УС на БТПП Цветан
Симеонов, благодари на авторката, за това че е избрала Салона на Палатата за представ... 

Предстои търговска мисия от Лагоската ТПП у нас в края на м. април т.г. В Българската търговско-промишлена
палата се проведе среща с Янко Йорданов, посланик на България в Нигерия, акредитиран и за Бенин, Гана, Конго
и Руанда. Председателят на БТПП Цветан Симеонов обсъди с дипломата предстоящи дейности и планове за
разширяване на икономическото сътрудничество с африканските страни. Посланик Йорда... 

С практически фокус върху спецификите на процеса Искате ли да научите как адекватно да защитавате
настоящите и бъдещите си клиенти в едно арбитражно производство? Искате ли да се чувствате в свои води в
арбитражната зала? Търсите ли отговори на въпроси, които предизвикват професионалното Ви любопитство на
юрист, за обогатяване на личния набор от знания, свързани с извънсъдебното разрешаване на ... 

На 7 януари 2023 г. след кратко боледуване ни напусна Бойка Павлова – председател на Управителния съвет на
Пернишката Търговско – Промишлена Палата, съобщават с прискърбие от Управителния съвет на Пернишката
Търговско – Промишлена Палата. Бойка Павлова бе над 30 години председател на Пернишката Търговско –
Промишлена Палата, дългогодишен представител на работодателските организации в различни коми... 

Заглавие: В БТПП нова изложба от днес
Дата: 10.01.2023 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: В БТПП бяха обсъдени възможности за разширяване на икономическото сътрудничество с
африканските страни
Дата: 10.01.2023 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Обучение на юристи по въпросите на Арбитражния съд
Дата: 10.01.2023 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Тъжна вест в Перник: Почина Бойка Павлова
Дата: 10.01.2023 00:37
Медия: За Перник

Заглавие: Ученици от Националната финансово-стопанска гимназия в София ще проведат своята практика в
БТПП 

https://www.bcci.bg/news/19258
https://www.bcci.bg/news/19257
https://www.bcci.bg/news/19256
https://zapernik.com/za-pernik/149129/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/387260-uchenitsi-ot-natsionalnata-finansovo-stopanska-gimnaziya-v-sofiya-shte-provedat-


За втора поредна година Българската търговско-промишлена палата (БТПП) участва в проект "Ученически
практики" по Оперативна програма "Наука и образование за интелигентен растеж", съобщиха от Палатата. От
месец януари т.г., в продължение на шест месеца, ученици от Националната финансово-стопанска гимназия
(НФСГ) в София ще проведат своята практика в Палатата. Единадесетокласници от гимназията ще се... 

Шведското председателство на Съвета на ЕС ще постави отново въпроса за разширяването на Шенген в дневния
ред, ако отпаднат възраженията на Хага и Виена. Това съобщи постоянният представител на Швеция към
европейските институции посланик Ларс Даниелсон на пресконференция по повод работата на
председателството до 1 юли. Винаги сме подкрепяли разширяването на Шенген, посочи той. Ще продължим да
подкр... 

Бе обсъдено предстоящо посещение на български компании в Анталия БТПП проведе работна среща с
представител на Свободна зона Анталия с цел договаряне на търговско сътрудничество между компании, които
работят в секторите строителство, земеделие, хранително-вкусова промишленост, дървообработвателна и
мебелна промишленост, хартиена промишленост – производство на опаковки, земеделие, торове и химическ... 

Документалният филм за живота и дейността на доцент Кристиан Таков "Моралът е доброто" ще има своята
премиера в Русе на 10 януари, от 18:30 ч. в зала "Русе". Филмът ще бъде представен от режисьора и сценарист
Веселин Диманов. Прожекцията се осъществява с любезното домакинство на НУИ "Проф.В.Стоянов" и медийната
и логистична подкрепа на Арена Медиа. "Моралът е доброто" проследява живота на доц. Кри... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
9)

Детелина Савчева-Стойнова и Андрей Савчев, управляващи партньори на Visioners Concepts, разказват в интервю
дейността и успехите на своето дружество и за разликата между това да водиш и да ръководиш. - Повече от 30
години Visioners Concepts помага на бизнесите от хранителната промишленост да се развиват. Какво си взимате
от миналото, от натрупания опит, за да продължите смело напред? - Професионал... 

Пистите в Австрия са пълни с румънски туристи въпреки възмущението на северните ни съседи от позицията на
Виена по въпроса за членството на Румъния в Шенген. През декември много румънци обявиха в социалните
мрежи, че са анулирали резервациите си за зимна ваканция в Австрия, която гласува против присъединяване на
Румъния (и България) към Шенгенското пространство на Съвета по правосъдие и вътрешни р... 

Дата: 09.01.2023 17:20
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Швеция иска България да влезе в Шенген
Дата: 10.01.2023 15:35
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: Партньорска среща със Свободна зона Анталия
Дата: 10.01.2023 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Филм за живота на Кристиян Таков с премиера днес в Русе
Дата: 10.01.2023 06:31
Медия: Arena media

Заглавие: Visioners Concepts - виждат проблемите на своите клиенти и знаят как да ги решат
Дата: 09.01.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Пистите в Австрия са пълни с румънски туристи въпреки призивите за бойкот
Дата: 10.01.2023 14:19
Медия: Travel News

https://presstv.bg/from-the-world/%D1%88%D0%B2%D0%B5%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%B5-%D0%B2-%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B3%D0%B5%D0%BD/
https://www.bcci.bg/news/19259
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=50871
https://www.chambersz.com/visioners-concepts-48068
https://travelnews.bg/bg/news/16733531458602/pistite-v-avstriya-sa-palni-s-rumanski-turisti-vapreki-prizivite-za-boykot


Германската компания е доставила малко под 2,4 млн. превозни средства през миналата година, което
представлява спад от 4,8% спрямо обемите през 2021 г.Германският автомобилен концерн BMW Group достави
малко под 2,4 млн. превозни средства през 2022 г., което представлява спад от 4,8% спрямо предходната година,
съобщава Ройтерс. Продажбите на едноименната марка се свиват с 5,1%, тъй като проблемите ... 

Силни противници са живеещите в селата и малките градове; бизнесът обаче гледа положително на замяната за
злотата с единната европейска валутаПо-голямата част от гражданите на Полша са против въвеждането на
еврото, сочи проучване на изследователския център ИБРиС (IBRiS) по поръчка на радио Зет, предаде БТА. На
въпрос трябва ли Полша да приеме общата европейска валута и да замени с нея полската зло... 

Размерът на таксите ще остане същият – 5 лева на лек автомобил и 25 лева на тежкотоварен Държавна фирма ще
извършва дезинфекцията на влизащите превозни средства от Турция през ГКПП "Капитан Андреево". Днес
частната фирма, извършваща тази дейност, ще получи предизвестие за прекратяване на договора. Той изтича на
12 март 2023 година. Това съобщи пред журналисти служебният министър на земеделието Яво... 

Министърът на иновациите и растежа Александър Пулев информира с писмо всички областни управители за
процедурите за кандидатстване по линия на Министерството, които са по Плана за възстановяване и устойчивост и
структурните фондове на ЕС. В писмото Пулев информира, че на 30.12.2022 г. МИР публикува на сайта си първите
953 компании, които ще бъдат финансирани по първата мярка от НПВУ – "Технологична... 

/КРОСС/ Георги Щерев е председател на Българската хотелиерска и ресторантьорска асоциация и на Съюза на
хотелиерите в Златни пясъци. Броят на реализираните нощувки ли определя дали един туристически сезон е
добър, каква беше изминалата година за туристическия бизнес, какви са прогнозите за предстоящата и длъжник
ли е държавата на частния сектор? За Труд News на тези и други въпроси отговаря предсе... 

"Защо ГЕРБ гласува против децата и възрастните" е новата опорка на "Продължаваме промяната". Това заяви
депутатът от ГЕРБ Делян Добрев в ефира на Нова телевизия. Аз не знам защо хората им вярват. Минималната
работна заплата миналата година скочи два пъти. Механизма за определяне на тази работна заплата е че се
определя от тристранния съвет. Обещанията за пенсия и доходи стана като магистралите, ту... 

Заглавие: BMW е продал над 215 хил. изцяло електрически коли през 2022 г.
Дата: 10.01.2023 12:46
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Проучване показа, че повечето поляци са против приемането на еврото
Дата: 10.01.2023 16:08
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Държавна фирма поема фитосанитарния контрол на ГКПП "Капитан Андреево"
Дата: 10.01.2023 16:31
Медия: Big5.bg

Заглавие: Министър Пулев: Отваряме седем процедури в подкрепа на бизнеса за 1,2 млрд. лв. през първите
шест месеца на 2023 г.
Дата: 10.01.2023 16:04
Медия: Канал 6

Заглавие: Георги Щерев: Без държавна политика в туризма банките ще влязат в хотелите
Дата: 10.01.2023 16:40
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Делян Добрев: България плаща 15 пъти по-скъп газ
Дата: 10.01.2023 16:37
Медия: WOW Media

Заглавие: Технологичните компании съкратиха над 80 000 служители за последните 100 дни
Дата: 10.01.2023 16:40

https://www.investor.bg/a/444-novini/367223-bmw-e-prodal-nad-215-hil-iztsyalo-elektricheski-koli-prez-2022-g
https://business.dir.bg/ikonomika/prouchvane-pokaza-che-povecheto-polyatsi-sa-protiv-priemaneto-na-evroto
https://www.big5.bg/2023/01/10/%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B5%D0%BC%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%8F/
http://kanal6.tv/%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BF%D1%83%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%80%D1%8F%D0%BC%D0%B5-%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BC-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%86%D0%B5%D0%B4/
https://www.cross.bg/tyrizma-tyrizum-nyama-1710630.html
https://wow-media.bg/2023/01/10/%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D0%BD-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0-15-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%B8-%D0%BF%D0%BE-%D1%81/
https://manager.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/tehnologichnite-kompanii-sa-sakratili-81-400-sluziteli-samo-prez-poslednite-100-dni


През последните 100 дни технологичните компании обявиха съкращения на 81 422 работни места - достатъчно, за
да се запълни капацитета на испанския стадион "Сантяго Бернабеу" (81 044 места), който се намира в Мадрид.
Според глобалните данни, събрани от elEconomista.es, базирани на преброяването, извършено от сайта Layoffs,
това е едно от най-интензивните тримесечия в масивни корекции на работната си... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Центърът за развитие на човешките ресурси (ЦРЧР) представи одобрените 26 професионални гимназии, на които
се присъжда "Еразъм акредитация" в сектор "Професионално образование и обучение". Сред тях е и
Професионалната гимназия по техника и лека промишленост в Попово, която е с присъден знак за качество,
информират от Регионалното управление на образованието (РУО) в Търговище. Това ще позволи учили... 

Държавна фирма ще извършва дезинфекцията на влизащите превозни средства от Турция през ГКПП "Капитан
Андреево". Днес частната фирма, извършваща тази дейност, ще получи предизвестие за прекратяване на
договора. Той изтича на 12 март 2023 година. Това съобщи пред журналисти служебният министър на
земеделието Явор Гечев, който извърши рутинна проверка на лабораториите на границата. Министърът подчерт... 

Европа застрашително застарява и пенсионните системи не могат да издържат. Рецептата е да се вдигне
възрастта за пенсиониране, осигуровките на работещите да се увеличат, а размерът на пенсиите да бъде
намален. Това е предвидено в анализ на Международната асоциация за социално осигуряване, потвърждава се и
от последната "Зелена книга" на Европейската комисия. Възрастта за пенсиониране ще трябва да ... 

Придобиването на жилищни сгради води до бърза възвръщаемост и изисква малки капиталови разходиМного от
най-видните строителни компании на офис проекти в САЩ се пренасочват към закупуването или строителството на
имоти, различни от офисите, пише Wall Street Journal. Boston Properties планира да построи 2000 жилища по
Източното крайбрежие. Компанията, която притежава повече офис площи в САЩ от всяка ... 

Как министър Иван Шишков върна в управлението на държавно дружество "Автомагистрали" отстранения два пъти
зам.-министър на регионалното развитие Захари ХристовТемата накратко Само четири дни след като бе
освободен като зам.-министър Захари Христов е назначен за директор на държавното дружеството Проблемът е,
че около името му има съмнения за корупция, за която сигнализираха строителни фирми Сег... 

Медия: Мениджър

Заглавие: Професионалната гимназия по техника и лека промишленост в Попово получи акредитация по
програма "Еразъм"
Дата: 10.01.2023 16:27
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: РАЗВРЪЗКА: Прекратяват договора на фирмата управляваща "Златния гьол".
Дата: 10.01.2023 16:25
Медия: Телеграф

Заглавие: Ще се работи поне до 70 години, всеки трети в Европа до 2070 г. ще е стар
Дата: 10.01.2023 14:00
Медия: Би Нюз

Заглавие: Водещи собственици на офиси в САЩ вече не искат да имат само офис сгради
Дата: 10.01.2023 16:07
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Съмненията за корупция са без значение: "Назначил съм го и толкоз"
Дата: 10.01.2023 16:06
Медия: Капитал

Заглавие: Пенсиите с наложен запор ще бъдат изплатени след 11 януари

https://www.bta.bg/bg/news/lik/387821-profesionalnata-gimnaziya-po-tehnika-i-leka-promishlenost-v-popovo-poluchia-akre
https://telegraph.bg/bulgaria/novini/razvryzka-prekratiavat-dogovora-na-firmata-upravliavashta-zlatniia-giol.-dyrzhavno-druzhestvo-shte-izvyrshva-dezinfekciiata-gkpp-kapitan-andreevo-363864
http://www.bnews.bg/article/274782-shte_se_raboti_pone_do_70_godini_vseki_treti_v_evropa_do_2070_g_shte_e_star
https://www.investor.bg/a/534-novini/367252-vodeshti-sobstvenitsi-na-ofisi-v-sasht-veche-ne-iskat-da-imat-samo-ofis-sgradi
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/bulgaria/2023/01/10/4436859_sumneniiata_za_korupciia_sa_bez_znachenie_naznachil/
https://skafeto.com/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/balgarija/%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%80/197090/


Пенсиите, които са с наложен запор, ще бъдат изплатени от Националния осигурителен институт след 11 януари
2023 г., съобщиха оттам днес. Става дума за близо 5500 пенсии, а причината за забавянето е необходимостта от
технологично време за обработка на новите размери на удръжките заради увеличението на минималната
заплата. Постановлението за новия й размер – 780 лв., бе публикувано в Държавен вестни... 

През декември се наблюдават малко под 28 000 обяви за работа, като те са намалели с 33% (близо 14 000 по-
малко) спрямо ноември. Това показва ежемесечният анализ на една от водещите компанията за човешки ресурси
и кариерен сайт, пише Флагман бг. През последното тримесечие спадът е цели 43%, като той е най-осезаем през
изминалия декември. Въпреки това, на годишна база, броят на обявите е все още с 5... 

До края на месецa или най-късно в началото на следващия Министерството на здравеопазването ще е готово с
промените в Наредбата за медицинската експертиза. Това заяви служебният зам.-министър на здравеопазването
д-р Тома Томов на брифинг пред министерството. По време на изявлението му той бе атакуван от протестиращи
хора. Жена попита кога ще има лекарства и промени в наредбата. Друга пациентка обяс... 

Промените в Наредбата за медицинската експертиза ще бъдат внесени за обсъждане в Министерския съвет след
анализ на предложенията, постъпили по време на обществените консултации. Това съобщиха от Министерството
на здравеопазването заради възникналото напрежение. Заради забавянето на приема на нормативните
промени, които връщат стария ред за освидетелстване и гарантират доходите им при невъзможност ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Плановете на Германия за по-строга стратегия в отношенията ѝ с Китай са "плод на идеология" и отразяват
възгледи, напомнящи на Студената война, които могат да изложат на риск сътрудничеството между втората и
четвъртата икономическа сила в света. Това заяви в интервю за в. "Ханделсблат" китайският посланик в Берлин.
"Всичко, което чета в медиите и което научавам в разговорите си по темата, дълбоко ... 

Пчелари от Североизточна България изразиха готовност да сезират Европейската комисия и Европейската
прокуратура заради проблеми в техния сектор. Председателят на сдружението "Български свободни пчелари"
Ясен Янев уточни, че преди това ще бъде изпратено писмо да президента Румен Радев и министерствата на
земеделието и на здравеопазването, предаде БТА. Използват ли се забранени пестициди? По думите ... 

Дата: 10.01.2023 16:07
Медия: С кафето

Заглавие: Какво става: Българинът се разработи страшно много, не е за вярване
Дата: 10.01.2023 16:01
Медия: БГ вест

Заглавие: До края на месеца променят наредбата за ТЕЛК, протестиращи обсадиха МЗ
Дата: 10.01.2023 14:37
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Внасят медицинската експертиза в МС
Дата: 10.01.2023 10:27
Медия: Clinica.bg

Заглавие: Новата стратегия на Германия в отношенията ѝ с Китай е "плод на идеология", каза китайският
посланик в Берлин
Дата: 10.01.2023 13:49
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Пчелари ще сезират ЕК и Европейската прокуратура за употреба на забранени пестициди
Дата: 10.01.2023 16:30
Медия: Агрозона

Заглавие: Д-р Иван Тодоров, УНСС: Преди влизането на България в еврозоната, трябва да преразгледаме

https://bgvest.eu/868187/
https://www.plovdiv-press.bg/2023/01/10/%D0%B4%D0%BE-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%86%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B1%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7/312476/
https://clinica.bg/23152-Vnasqt-medicinskata-ekspertiza-v-MS
https://www.bta.bg/bg/news/world/387552-novata-strategiya-na-germaniya-v-otnosheniyata-s-kitay-e-plod-na-ideologiya-
https://agrozona.bg/pchelari-shte-sezirat-ek-i-evropeyskata-prokuratura-za-upotreba-na-zabraneni-pestitsidi/
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/D-r-Ivan-Todorov-UNSS-Predi-vlizaneto-na-Bulgariya-v-evrozonata-tryabva-da-prerazgledame-propuskite-na-hurvatite-1524874


Д-р Иван Тодоров от Университета за национално и световно стопанство (УНСС) в интервю за сутрешния блок
"Добро утро, България" на Радио "Фокус"Говорихме за ситуацията в Хърватия след приемането на еврото и имахме
мнение от първо лице от хърватина Славко Матанович. Той каза всъщност, че има хиперинфлация, усложнена
ситуация и определи положението като хаос. Сега ще вземем експертното мнение. На пря... 

ДБ и ПП се опитват да се напъхат в някакви познати идеологически калъпчета, за да крадат електорат и гласове,
казва юристът"Български възход" няма шанс при третия мандат. Радев ще иска да ликвидира ДБ, ако има даде
мандата. Президентът опитва да си играе играта и му се получава по-видимо, което е злина. Радев и ДБ се карат
на тема базови ценности, правят го грубо и безсмислено. В случая заставам н... 

Компанията иска да намали зависимостта си от компоненти на BroadcomApple започна да разработва свой
собствен мобилен модем още през 2018 г., преди да закупи основния бизнес на Intel на това поле. По-рано се
смяташе, че разработените от компанията модеми ще се появят в смартфоните на Apple още тази година, но сега
източниците предполагат, че те ще станат реалност в края на следващата година. В също... 

Не това е мнението на ЕК, която вече глоби Чехия за неправомерни действия на бившия премиер за злоупотреби
с евросредстваТемата накратко Тригодишен одит на ЕК установи, че Бабиш е получавал еврофинансиране при
конфликт на интереси. Андрей Бабиш е сред фаворитите за победа на изборите за президент в края на тази
седмица. Бабиш също е изправен пред френско разследване за финансови измами, които с... 

"Лукойл" ще получи 450 млн. компенсации за 2023 г. Те имат ли нужда от тях? Говори се, че дори надписват цените.
Всички свръхприходи трябва да бъдат преразпределени към малък и среден бизнес и домакинствата, за които
може да има енергийни ваучери или директна компенсация. Всяко домакинство може да получи по 1000 лева,
някои дори повече, ако се въведат и допълнителни критерии. Това каза за Нова Ню... 

Сдружението за свобода на Свободна Сърбия - групата "Октомври" съставя списъци на агентите на руския
президент Владимир Путин. В него досега фигурират 44 души от публичното пространство на Сърбия - държавни
служители, членове на службите за сигурност, журналисти, съобщава вестник "Данас". Следващото допълване на
списъка ще бъде направено след 23 дни. Сдружението подчертава, че става дума за агенти... 

пропуските на хърватите
Дата: 10.01.2023 14:13
Медия: Бургас 24

Заглавие: Адвокат Николай Хаджигенов пред ФАКТИ: Радев ще иска да ликвидира ДБ, ако им даде мандата
(ВИДЕО)
Дата: 10.01.2023 15:58
Медия: Факти

Заглавие: Apple разработва собствен Wi-Fi и Bluetooth чип
Дата: 10.01.2023 15:41
Медия: it.dir.bg

Заглавие: Решение на чешки съд отваря вратата на Андрей Бабиш за президентския пост
Дата: 10.01.2023 16:27
Медия: Капитал

Заглавие: Самандов: Всички трябва да са готови за третия мандат
Дата: 10.01.2023 16:08
Медия: Зарата

Заглавие: Сдружение съставя списъци на агентите на Владимир Путин в Сърбия
Дата: 10.01.2023 15:21
Медия: 24 Часа

https://fakti.bg/video/745808-advokat-nikolai-hadjigenov-pred-fakti-radev-shte-iska-da-likvidira-db-ako-im-dade-mandata-video
https://it.dir.bg/dzhadzhi/apple-razrabotva-sobstven-wi-fi-i-bluetooth-chip
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2023/01/10/4436910_reshenie_na_cheshki_sud_otvaria_vratata_na_andrei/
https://zarata.info/%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%BE%D0%B2-%D0%B2%D1%81%D0%B8%D1%87%D0%BA%D0%B8-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/13486981
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